



Canadian Association for Photographic Art

L'Association canadienne d'art photographique

CAPA's AGM will be held on June 25, 2022, 2:00 PM Mountain Time (1:00 PM Pacific, 4:00 PM Eastern, 5:00 PM Atlantic) as a Zoom Meeting.

Registration to attend is mandatory. Members must register no later than 24 hours before the start of the AGM.

All current **CAPA Individual and Family Members** are welcome to attend by sending their names by email to the Secretary of CAPA (secretary@capacanada.ca) who will send a Zoom invitation to each member in the week before the meeting.

CAPA Clubs: All current CAPA clubs can designate one representative to vote on behalf of the club. The club representative must register by sending their name to the Secretary of CAPA (secretary@capacanada.ca).

Those members not able to attend the Zoom meeting may complete a Proxy form giving their voting rights to the CAPA Secretary (secretary@capacanada.ca) who will record their vote accordingly at the AGM Meeting. The Proxy form is available on the AGM page of the CAPA website

The Election Slate will comprise the five Zone Director positions and the five Program Director positions. If you have experience and are interested in serving on the CAPA Board and would like more details, please contact the Nominating Committee Chair (past-pres@capacanada.ca). Nominations close on May 11, 2022.

In case of postponement an official notice will be posted on the CAPA Website.

Notice of Election of CAPA Directors: Term 2022-2024

POSITION	NAME	STATUS
Director Atlantic Zone	Isabelle Levesque	District Rep. Moncton Area
Director Quebec Zone	Lorraine Deslauriers	Interim Incumbent
Director Ontario Zone	Glenn Bloodworth FCAPA	Present Incumbent
Director Prairie Zone	Dan Sigouin	Present Incumbent
Director Pacific Zone	Lynda Miller FCAPA	Present Incumbent
Director Membership	Kayla Stevenson FCAPA	Present Incumbent
Director Competitions	Sheldon Boles FCAPA	Present Incumbent
Director Communications	Sheena Wilkie FCAPA, Hon FCAPA	Present Incumbent
Director Education		OPEN
Director Photographic Imaging	Dr Bob Ito FCAPA, Hon FCAPA	Present Incumbent

Rod Trider, FCAPA, Hon. FCAPA
Chair, CAPA Nominating Committee



Canadian Association for Photographic Art

L'Association canadienne d'art photographique

L'AGA de l'ACAP aura lieu le 25 juin 2022 à 14 h 00, Heure Avancée des Rocheuses (HAR), 13H Heure Avancée du Pacifique (HAP), 16H Heure Avancée de l'Est (HAE), 17h Heure Avancée de l'Atlantique (HAA), sous la forme d'une réunion Zoom.

Il est obligatoire de s'enregistrer pour assister à la réunion. Les membres doivent s'enregistrer au moins 24 heures avant le début de l'AGA.

Tous les membres en règle individuels et familiaux de l'ACAP sont bienvenus et peuvent assister à l'AGA en envoyant leur nom par courriel au secrétaire de l'ACAP (secretary@capacanada.ca) qui transmettra une invitation Zoom à chaque membre durant la semaine qui précède la réunion.

Les clubs de l'ACAP: Tous les clubs de l'ACAP peuvent désigner un représentant pour voter au nom du club. Le représentant d'un club doit s'enregistrer en envoyant son nom au secrétaire de l'ACAP (secretary@capacanada.ca).

Les membres qui n'ont pas la possibilité d'y assister en personne et qui souhaitent voter devront soumettre un formulaire de procuration ('Proxy') au secrétaire de l'ACAP (secretary@capacanada.ca) qui enregistrera leur vote à l'AGA. Le formulaire ('Proxy') est disponible sur la page 'AGA (AGM)' du site Web de l'ACAP.

La liste électorale comprendra les cinq postes de directeur de zone et les cinq postes de directeur de programme. Si vous avez de l'expérience et que vous souhaitez siéger au conseil d'administration de l'ACAP et que vous souhaitez plus de détails, veuillez communiquer avec le président du comité des candidatures (past-pres@capacanada.ca). Les mises en candidatures se terminent le 11 mai 2022.

En cas de report, un avis officiel sera affiché sur le site Web de l'ACAP.

Avis d'élection des administrateurs membres de la direction : Terme 2022-2024

POSTE	NOM	STATUT
Directeur, Zone de l'Atlantique	Isabelle Levesque	Représentant de district, Moncton
Directeur, Zone du Québec	Lorraine Deslauriers	Titulaire intérimaire
Directeur, Zone de l'Ontario	Glenn Bloodworth FCAPA	Titulaire actuel
Directeur, Zone des Prairies	Dan Sigouin	Titulaire actuel
Directeur, Zone du Pacifique	Lynda Miller FCAPA	Titulaire actuel
Directeur, Abonnements	Kayla Stevenson FCAPA	Titulaire actuel
Directeur, Concours	Sheldon Boles FCAPA	Titulaire actuel
Directeur, Communications	Sheena Wilkie FCAPA, Hon FCAPA	Titulaire actuel
Directeur, Éducation		OUVERT
Directeur, Imagerie photographique	Dr Bob Ito FCAPA, Hon FCAPA	Titulaire actuel

Rod Trider, FCAPA, Hon. FCAPA
Président du comité de nomination de l'ACAP